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              OPĆINA LOKVE 

           OPĆINSKO VIJEĆE 

 
ZAPISNIK 

Sa 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Lokve održane dana 30. lipnja 2020. godine 
u vijećnici Općine Lokve, sa početkom u 20,00 sati. 

PRISUTNI: 

1. Vid Arbanas – predsjednik O.V. 
2. Sandra Okanović – podpredsjednica O.V. 
3. Sanja Beljan Brkić – podpredsjednica O.V. 
4. Andrea Šafar 
5. Danijel Miketek 
6. Vladimir Habazin 
7. Vilim Novak 
8. Gordana Božić 
9. Anđelko Žagar 
10. Rozmari Tusić 

 

  ODSUTNI: 

1. Ella Sikirić Klobučar 

 

Sjednici je prisustvovao Općinski načelnik Toni Štimac, te djelatnici JUO Općine 
Lokve; Sanja Čop, Đurđa Malnar, Nenad Štanfel i Doris Kolar. Sjednicu su pratili 
predstavnici javnih medija Radia Gorski Kotar Slavica Kljajić, novinar Novog lista 
Marinko Krmpotić i dopisnik Radio Rijeke Nenad Lučić.  

 
Predsjednik Općinskog vijeća Vid Arbanas pozdravio je sve nazočne te prije 

prihvaćanja Zapisnika djelatnica Đurđa Malnar pojasnila je pitanje koje je bilo 
postavljeno na prethodnoj sjednici općinskog vijeća u svezi iznosa komunalnih usluga 
i ocjenjivanja službenika.  

Predsjednik Općinskog vijeća Vid Arbanas dao je Zapisnik s 21. sjednice na 
usvajanje, te je isti usvojen jednoglasno sa 10 glasova ZA. Za ovjerovitelja zapisnika  
imenovao je Vladimira Habazina te otvorio 21. sjednicu OV. sa sljedećim dnevnim 
redom kojeg su svi dobili.  

Nakon prihvaćanja dnevnog reda otvorio je prvu točku dnevnog reda - vijećnička 
pitanja.  
 

 



 
 
 
 
DNEVNI   RED 
 

1. Vijećnička pitanja 
2. Prijedlog odluke o privremenom oslobađanju od obveze plaćanja komunalne 

naknade za poduzetnike obuhvaćenih mjerama ograničavanja rada u 
razdoblju od 01.04. – 30.06.2020. 

3. Prijedlog odluke o privremenom obustavljanju svih postupaka prisilne naplate 
u razdoblju od 01.04. – 30.06.2020. 

4. Prijedlog odluke o privremenom oslobađanju od obveze plaćanja naknade za 
privremeno korištenje javne površine u razdoblju od 01.04. – 30.06.2020. 

5. Prijedlog odluke o privremenom oslobađanju od obveze plaćanja zakupnine 
za one zakupnike koji su obuhvaćeni mjerama ograničenja rada iz Odluke 
Stožera u razdoblju od 01.04. – 30.06.2020. 

6. Prijedlog odluke o potpunom oslobađanju od plaćanja usluga vrtića pri O.Š. 
Rudolfa Strohala  – roditelji se u potpunosti oslobađaju plaćanja cijene usluga 
u razdoblju od 01. travnja 2020. godine do ponovne uspostave rada vrtića 

7. Prijedlog odluke o financijskoj pomoći djelatnostima kojima je bio zabranjen 
rad temeljem odluke Općinskog načelnika te mjere štednje. 

8. Prijedlog odluke o zaduživanju za financiranje kapitalnog projekta 
a. Indikativna ponuda Općina Lokve Putevima Frankopana EU projekti 
b. Plan otplate Općina Lokve Putevima Frankopana EU projekti 

9. Prijedlog odluke vijeća o davanju suglasnosti za Lag natječaj 
10. Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna za razdoblje od 01.01.2019. -

31.12.2019. 
11. Izvršenje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2019. 

godini 
12. Izvršenje Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 

2019. godini 
13. Izvještaj o izvršenju Programa utroška naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru za 2019. godinu 
14. Prijedlog Odluke o raspoređivanju  sredstava za financiranje političkih stranaka 

zastupljenih u novom sazivu  Općinskog vijeća Općine Lokve u 2020. godini 
15. Prijedlog odluke o sufinanciranju i postupku sufinanciranja troškova polaznika 

osnovne glazbene škole s područja Općine Lokve 
16. Prijedlog odluke o dozvoljenom prekoračenju 
17. Prijedlog statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Općine Lokve 
18. Zahtjev za odobrenje služnosti puta Jajaš Boris 
19. Prijedlog Odluke o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti-

dimnjačarski poslovi na području Općine Lokve. 
20. Prijedlog Odluke o komunalnom redu Općine Lokve. 

 
 
Točka 1. Dnevnog reda – Vijećnička pitanja 



Gordana Božić: pitanje cesta - nerazvrstanih cesta koje su u jako lošem stanju. Kod 
Rudnika je riješeno ali me zanimaju Njivice. Tamo su krateri i nema kuće ispred koje 
nije rupa. Jesu li sredstva osigurana za rekonstrukciju? 

Toni Štimac: Lazac i Rudnik su riješeni. Završen je natječaj za asfaltiranje ceste 
Njivice iz Fonda za Gorski kotar. 

Gordana Božić: Hoće li biti određena tonaža, jer kamioni idu gore?   

Toni Štimac: Ograničenje je na 7,5 tona 

Vilim Novak: u par navrata u medijima smo čitali o izgradnji šumarije u Lokvama. Bilo 
bi interesantno da ljudi čuju o kojem je području riječ i hoće li doći do realizacije. 

Toni Štimac: biti će izgrađena na području državne ceste, na području bivšeg 
restorana Žaba 

Vladimir Habazin: zanima me rekonstrukcija ceste na jezeru, s obzirom da vidim da 
nije u nikakvom planu, a asfaltira se. 

Toni Štimac: to je cesta prema kampu, uvidom u izradi našeg elaborata cesta u 
vlasništvu općine Lokve došli smo do uvida da je ta cesta županijska, znači ta čestica 
je upisana kao Republika Hrvatska dana na upravljanje županijskim cestama te je 
komunalni redar pred par mjeseci pisao ŽUC-u da se ista ubaci u njihove planove. 

Vladimir Habazin: kamioni se i dalje parkiraju na parkiralištu ispred NK Risnjak, pored 
oznake od 7,5 tona dolaze i dalje ovi sa 50 do 100 tona i tako će biti i dalje, a nitko ne 
reagira. 

Toni Štimac: nije na nama da naplaćujemo kazne jer mi prometnog redara nemamo, 
a na tom mjestu krećemo sa projektnom dokumentacijom u izgradnju trga, a nemamo 
neko pametno rješenje za parkiranje tih kamiona van trga za sada. 

Vid Arbanas: kakva je situacija sa Kamačnikom, s obzirom da je gradonačelnik 
Vrbovskog napadao i Lokvarku d.o.o. i Lokve? 

Toni Štimac: raspisana su dva natječaja, na prvi i drugi natječaj se nije javio prvi 
koncesionar već se javila Lokvarka d.o.o.. po meni je normalno da Kamačnikom 
upravlja komunalno poduzeće iz Vrbovskog. 

Sanja Beljan Brkić: vrtić koji je u izgradnji, iduće godine bi trebalo upisati sedmero 
djece, a skoro toliko djece imamo gdje općina Lokve sufinancira jasličku dob pa me 
zanima jel Općina razmišljala o otvaranju jaslica i zapošljavanju još jedne osobe? 

Toni Štimac: vrtić je u završnoj fazi, ali zastali su radovi zbog COVID krize. Uskočit 
će i županija te bi do jeseni trebali vrtić otvoriti. Što se tiče proširenja vrtičkih skupina 
odnosno novih odgajatelja, cijena koštanja jedne odgajateljice je oko 130 000 kuna 
godišnje, toliko bi vrijedila i druga te bismo morali pronaći budžet od 130 000 kuna. Mi 
smo se planirali kandidirati na Fond u Ministarstvo demografije ali radi COVID krize 



malo je zastalo i imamo problem što smo mi vrtić pri školi, nismo ustanova tako da je i 
pitanje da li bismo se mi mogli kandidirati na to. Znači od 7 klinaca koji trenutno idu u 
jaslice su svi u Delnicama i plaćamo po djetetu 800 kuna mjesečno što nas izađe u 
grubo oko 35 000 – 40 000 kuna te za sada nemamo novaca za otvaranje jaslica iako 
je vrtić napravljen i pripremljen da može odraditi oba dvije skupine djece. 

Danijel Miketek: klupica kod Žutkine hiše, ima li mogućnosti da se obnovi ili napravi 
nova klupica i stol? 

Toni Štimac: zadnjih 5 mjeseci imali smo ekocide (izbacivali su pojedinci cement iz 
auta) na toj poziciji i vidjeli smo da je dolje razbijena klupica. Problem tog vidikovca, tj 
više nije ni vidikovac jer ga je zatvorila šuma je u tome što smo nakon provjereu 
katastru uvidjeli da su e čestice privatne, a ne želimo porušiti drveće na tuđim 
česticama, a da ne pitamo jer tamo ima oko 8-9 vlasnika, te bismo trebali tražiti 
suglasnost kako bi dobili pravi vidikovac. Staviti ćemo u planove betonske klupice iz 
razloga uništavanja imovine jer one su se pokazale najbolje. 

. 
Točka 2. Dnevnog reda - Prijedlog odluke o privremenom oslobađanju od obveze 
plaćanja komunalne naknade za poduzetnike obuhvaćenih mjerama 
ograničavanja rada u razdoblju od 01.04. – 30.06.2020. 

Načelnik Toni Štimac ukratko je pojasnio prijedlog Odluke. Drugu točku dnevnog reda 
predsjednik vijeća Vid Arbanas daje na glasanje te je ista prihvaćena sa 10 glasova 
ZA. 

 

Točka 3. Dnevnog reda - Prijedlog odluke o privremenom obustavljanju svih 
postupaka prisilne naplate u razdoblju od 01.04. – 30.06.2020.  

Načelnik Toni Štimac ukratko je pojasnio prijedlog Odluke te je istu predsjednik vijeća 
Vid Arbanas dao na glasanje a ista je prihvaćena sa.  prihvaćena jednoglasno sa 10 
glasova ZA 

 

Točka 4. Dnevnog reda - Prijedlog odluke o privremenom oslobađanju od obveze 
plaćanja naknade za privremeno korištenje javne površine u razdoblju od 01.04. 
– 30.06.2020. 

Nakon pojašnjenja Načelnika Tonia Štimca, četvrtu točku dnevnog reda predsjednik 
vijeća Vid Arbanas daje na glasanje te je ista prihvaćena sa 10 glasova ZA  

 



Točka 5. Dnevnog reda - Prijedlog odluke o privremenom oslobađanju od obveze 
plaćanja zakupnine za one zakupnike koji su obuhvaćeni mjerama ograničenja 
rada iz Odluke Stožera u razdoblju od 01.04. – 30.06.2020. 

Petu točku dnevnog reda predsjednik vijeća Vid Arbanas daje na glasanje nakon 
pojašnjenja načelnika Tonia Štimca te je ista prihvaćena sa 10 glasova ZA  

 

Točka 6. Dnevnog reda – Prijedlog odluke o potpunom oslobađanju od plaćanja 
usluga vrtića pri O.Š. Rudolfa Strohala  – roditelji se u potpunosti oslobađaju 
plaćanja cijene usluga u razdoblju od 01. travnja 2020. godine do ponovne 
uspostave rada vrtića 

Nakon kratkog pojašnjenja načelnika Tonia Štimca, predsjednik vijeća Vid Arbanas 
daje istu na glasanje te je ista prihvaćena sa 10 glasova ZA  

Točka 7. Dnevnog reda - Prijedlog odluke o financijskoj pomoći djelatnostima 
kojima je bio zabranjen rad temeljem odluke Općinskog načelnika te mjere 
štednje. 

Nakon kratkog pojašnjenja načelnika Tonia Štimca, predsjednik vijeća Vid Arbanas 
daje istu na glasanje te je ista prihvaćena sa 10 glasova ZA  

 

Točka 8. Dnevnog reda – Prijedlog odluke o zaduživanju za financiranje 
kapitalnog projekta 

Nakon kratkog pojašnjenja Sanje Čop, predsjednik vijeća Vid Arbanas otvara raspravu. 

Sanj Beljan Brkić: da li smo ovo dobro razumjeli, da bi od ove godine mjesečna otplata 
išla od 1.000,00 kuna? 

Sanja Čop: Da 

Andrea Šafar: Zašto je prva rata 30.200 kn a druga 38.000? 

Sanja Čop: to je takva indikativna ponuda koju su napravili njihovi djelatnici. I to nije 
konačna Odluka, to je Odluka vijeća, a kad se uspostavi Vlada ide Odluka Ministarstva 
financija. 

Andrea Šafar: ima li Općina osigurana vlastita sredstva? 

Sanja Čop: da, imamo osigurana sredstva. 

Sanja Beljan Brkić: koliki je postotak naših sredstava? 

Sanja Čop: 25% je naših sredstava. 



  

Predsjednik vijeća Vid Arbanas daje točku 8. na glasanje te je ista prihvaćena sa 6 
glasova ZA i 4 PROTIV. 

 

Točka 9. Dnevnog reda – Prijedlog odluke vijeća o davanju suglasnosti za Lag 
natječaj 

Nakon kratkog pojašnjenja Sanje Čop, predsjednik vijeća Vid Arbanas daje istu na 
glasanje te je ista prihvaćena sa 10 glasova ZA  

 

Točka 10. Dnevnog reda – Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna za razdoblje 
od 01.01.2019. -31.12.2019. 

Nakon kratkog pojašnjenja načelnika Tonia Štimca, predsjednik vijeća Vid Arbanas 
otvara raspravu. 

Sanja Beljan Brkić: zahvaljujem Toniu na obrazloženju, bez obzira što se onako 
pokušava umanjiti taj minus vjerujem da to tako jeste al eto nekako o tom minusu i 
kako smo ga sanirali moći ćemo bolje raspravljati kada budemo radili rebalans 
proračuna  za 2020. odnosno raspravljali o Izvršenju proračuna za 2020. godinu. Ali 
kad govorimo o našoj temi danas, a to je Izvršenje proračuna za 2019. godinu brojke 
su ovdje, jasno je da je znači minus 2.006.000,00 kuna zaključno sa 31.12.2019. 
godine. Tako gledamo s neke druge strane nekakav izvorni proračun koji obuhvaća i 
prihode od poreza i imovine, on iznosi 3.150.000,00 kuna. Meni kao vijećnici to izgleda 
da još godinu dana i mi možemo slobodno govoriti da smo za jedan izvorni proračun u 
minusu, dakle to je što se tiče toga minusa. Bez obzira što u članku 2. mi svaki put 
kažemo da ćemo minus zapravo pokriti prihodima iz iduće godine, a zapravo svake 
godine mi imamo sve veći minus. Ono što me još posebno zanima, a vezano je za 
naše vijećničko pitanje iz 2019 godine, kad pogledamo znači prihode poslovanja  
prema zakonu o plaćama u unutarnjoj samoupravi jasno je da plaće ne smiju probijati 
20% od prihoda iz prethodne godine, tako da kad pogledamo prihode poslovanja 
umanjene za pomoći iz inozemstva to bi iznosilo oko 3.100.000,00 kuna što znači da 
te plaće ne bi trebale biti više od 20% odnosno od 620.000,00 kuna, jasno je kad 
pogledamo pojedinačne te pozicije i stavke da su plaće načelnika i djelatnika sve skupa 
oko 585.000,00 kuna znači nismo probili, međutim sad tu dolazi do izražajnog pitanja 
na koje smo ukazali, a to su Ugovori o djelu. S obzirom da ste nam prošli puta rekli da 
se uglavnom radi o Javnim radovima, čišćenje i tako ja i dalje stojim da su to radovi za 
koje treba po zakonu sklopiti ugovor o radu, a ne ugovor o djelu. Kad bi uzeli tih skoro 
90.000,00 kuna ja vjerujem da bi mi čak i 20% probili, pa evo ako nam možete to 
pojasniti. Jer na kraju svega toga ispada, možda glupo zvuči, ali da je općina sama 
sebi svrha.  



Toni Štimac: teško je uopće uspoređivati rashode proračuna koji su tekući i rashode 
proračuna koji su iz europskih fondova. Iz razloga što prihodi iz europskih fondova 
dolaze iz europske unije. Mi imamo osiguranu tu prihodovnu stranu, nismo stvorili 
gubitak jer smo se, ajmo tako reći, zaigrali u nekom projektu pa trošimo vlastiti novac. 
Znači mi ne trošimo vlastiti novac, zato sam i objasnio da smo u biti došli do situacije, 
da sa svom matematikom, sa svom investicijom i našim udjelom u europskom projektu 
smo smanjili naš gubitak od 700.000,00 kuna. Ako ne radimo ništa i nemamo svog 
udjela onda smo tek sami sebi svrha, jer ako ćemo raditi samo za svoje plaće a nećemo 
raditi ništa u općini onda tek općine nemaju smisla, zato se i razmišlja o ukidanju 
općina. A sada nam tek dolazi veći projekt u vrijednosti od 7.000.000,00 kuna te ćemo 
dva puta ici u veci projekt nego što je naš izvorni proračun i isto ćemo se tako zadužiti, 
te smo u prvom projektu pogriješili što se nismo odmah zadužili. Što se tiče plaća i 
Ugovora o djelu, mislim da smo zakonski dobro pokriveni, no za zapošljavanje nas 
ograničava masa plaća i zbog toga pazimo na to. Mogu se složiti sa vama da bi trebalo 
napraviti ugovore o radu, no naša procjena je takva da ne opterećujemo komunalno 
poduzeće u smislu da zapošljava neke nove radnike jer on ima puno veće troškove 
nego mi.   

Vid Arbanas: imam pitanje da li znate koliko je smanjen proračun općine povodom 
onoga što je država oslobodila obrtnike, privatnike od poreza i davanja. Ona je 
oslobodila iz sredstava lokalne samouprave a ne države, država je svoje zadržala. 

Đurđa Malnar: nemamo konkretnu informaciju koliko su se smanjili porezni prihodi, ali 
svakako moram reći da o tome vode brigu Porezna uprava i Fina za koji smo mi dali 
zahtjev za povrat i beskamatni zajam i moram reći da smo za prvi mjesec dobili a 
isplaćuju dva puta u mjesecu, prvi puta 1400 kn i druga uplata je bila 3000 kuna, što 
znači da je to nekih 4000 kuna mjesečno za sad. 

 

Nakon završene rasprave, predsjednik vijeća Vid Arbanas daje istu na glasanje te je 
ista prihvaćena sa 6 glasova ZA i 4 glasa PROTIV. 

 

Točka 11. Dnevnog reda - Izvršenje Programa gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture u 2019. godini 

Nakon kratkog pojašnjenja Sanje Čop, predsjednik vijeća Vid Arbanas otvara raspravu. 

Sanja Beljan Brkić: samo kratko vezano za izvješće prošle godine revizije, recimo kod 
asfaltiranja, popravka cesta, šetnica dali su nam naputak da se onda obično stave za 
te ceste kao kilometraža ili metara tih cesti. 

 



Predsjednik vijeća Vid Arbanas daje istu na glasanje te je ista prihvaćena sa 6 
glasova ZA i 4 glasa PROTIV.  

 

Točka 12. Dnevnog reda - Izvršenje Programa održavanja objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture u 2019. godini  

Nakon kratkog pojašnjenja Sanje Čop, predsjednik vijeća Vid Arbanas daje istu na 
glasanje te je ista prihvaćena sa 6 glasova ZA, 4 PROTIV 

 

Točka 13. Dnevnog reda - Izvještaj o izvršenju Programa utroška naknade za 
zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 2019. godinu 

Nakon kratkog pojašnjenja Sanje Čop, predsjednik vijeća Vid Arbanas daje istu na 
glasanje te je ista prihvaćena sa 6 glasova ZA, 4 PROTIV 

 

Točka 14. Dnevnog reda - Prijedlog Odluke o raspoređivanju  sredstava za 
financiranje političkih stranaka zastupljenih u novom sazivu  Općinskog vijeća 
Općine Lokve u 2020. godini 

Nakon kratkog pojašnjenja Đurđe Malnar, predsjednik vijeća Vid Arbanas daje istu na 
glasanje te je ista prihvaćena sa 10 glasova ZA 

 

Točka 15. Dnevnog reda - Prijedlog odluke o sufinanciranju i postupku 
sufinanciranja troškova polaznika osnovne glazbene škole s područja Općine 
Lokve 

Toni Štimac pojasnio je točku 15 dnevnog reda nakon čega je Vid Arbanas otvorio 
raspravu. 

Sanja Beljan Brkić: natječaj  je završio 26.6.2020. za upise u Osnovnu glazbenu školu 
na žalost, pa bi u buduće trebalo pratiti natječaje. 

Predsjednik vijeća Vid Arbanas daje 15 točku na glasanje te je ista prihvaćena sa 10 
glasova ZA. 

 

Točka 16. Dnevnog reda - Prijedlog odluke o dozvoljenom prekoračenju 

Nakon kratkog pojašnjenja Đurđe Malnar, predsjednik vijeća Vid Arbanas daje istu na 
glasanje te je ista prihvaćena sa 6 glasova ZA, 4 PROTIV 



Točka 17. Dnevnog reda - Prijedlog statutarne odluke o izmjenama i dopunama 
Statuta Općine Lokve 

Načelnik Toni Štimac pojasnio je točku 17. točku dnevnog reda nakon čega 
Predsjednik vijeća Vid Arbanas daje istu na glasanje koja je prihvaćena sa 10 glasova 
ZA  

 

Točka 18. Dnevnog reda - Zahtjev za odobrenje služnosti puta Jajaš Boris  

Nakon kratkog pojašnjenja načelnika Tonia Štimca, predsjednik vijeća Vid Arbanas 
daje istu na glasanje te je ista prihvaćena sa 10 glasova ZA, uz napomenu Gordane 
Božić da se briše pravokupa. 

 

Točka 19. Dnevnog reda - Prijedlog Odluke o davanju koncesije za obavljanje 
komunalne djelatnosti-dimnjačarski poslovi na području Općine Lokve. 

Nakon kratkog pojašnjenja Nenada Štanfela, predsjednik vijeća Vid Arbanas daje istu 
na glasanje te je ista prihvaćena sa 10 glasova ZA, uz napomenu Andree Šafar da se 
ispravi u članku 5 rok na 5 godina. 

 

Točka 20. Dnevnog reda - Prijedlog Odluke o komunalnom redu Općine Lokve. 

Nakon kratkog pojašnjenja Nenada Štanfela, predsjednik vijeća Vid Arbanas daje istu 
na glasanje te je ista prihvaćena sa 10 glasova ZA 

 

 

 

Dovršeno u 20.00 sati 

 

   Zapisnik vodila i sastavila:                                        Predsjednik Općinskog vijeća: 

 Doris Kolar, djelatnica JUO, v.r.                                             Vid Arbanas, v.r. 

 

Ovjerovitelj zapisnika: 

                                        Vladimir Habazin, v.r. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 
           REPUBLIKA HRVATSKA 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA  
              OPĆINA LOKVE 

           OPĆINSKO VIJEĆE 

 
 

ZAPISNIK 

sa 22. telefonske sjednice Općinskog vijeća Općine Lokve održane dana 20. kolovoza 
2020. godine  sa početkom u 10,00 sati. 

KONTAKTIRANI: 

1. Vid Arbanas – predsjednik O.V. 
2. Sandra Okanović- podpredsjednica O.V 
3. Gordana Božić 
4. Anđelko Žagar 
5. Diana Cenčić 
6. Danijel Miketek 
7. Ella Sikirić 
8. Vilim Novak 
9. Vladimir Habazin 

 

Sa sljedećim dnevnim redom: 

Odluka o dodjeli javnih priznanja Općine Lokve: 
 

1. MIRJANI PLEŠE iz Lokava 
2. RATKU RUDIĆU iz Zelina Mrzlovodičkog 
3. JOSIPU ŽIGO iz Lokava 

 
 
Općinske vijećnice gđa. Andrea Šafar i Sanja Beljan Brkić nisu se očitovale, te je ista 
usvojena sa 9 glasova ZA. 

 
 
 

 

Dovršeno u 10.30 sati 

 

   Zapisnik vodio i sastavio:                                        Predsjednik Općinskog vijeća,           

           Vid Arbanas, v.r.                                                           Vid Arbanas, v.r. 

 



 

REPUBLIKA HRVATSKA 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA LOKVE 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

Na temelju članka 11. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Lokve („ Službene novine“ 
Primorsko – goranske županije 39/09 ) sazivam 

23. sjednicu  Općinskog Vijeća Općine Lokve 
za 30. rujna 2020. god. srijeda 18,00 sati 

Sjednica će se održati u prostoriji Vijećnice Općine Lokve, Šetalište Golubinjak 6. 
Za sjednicu predlažem slijedeći.   

D N E V N I   R E D 
 

1. Izvješće načelnika Općine Lokve o okolnostima prometne nesreće koja se dogodila 
dana 25.8.2020. godine. 

 
 
Privitak: 

- zapisnik sa 21. i 22. tel  sjednice općinskog vijeća Općine Lokve 
- materijali za predmetnu sjednicu 

 

OPĆINSKO VIJEĆE OPĆINE LOKVE 
Predsjednik 

Vid Arbanas,v.r. 






